
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 854
Vil ministeren redegøre for de forhold i Banedanmark, som gør, at Banedan-
mark (og de underentreprenører, som Banedanmark gør brug af) gør sig uhel-
digt bemærket i offentligheden den ene gang efter den anden. Her tænkes på
kontroverser (med deraf følgende strejke) med fagforeningerne på området
for Banedanmarks virke (januar 2012), ulovlig cabotage kørsel med sveller fra
Fredericia til Skanderborg/Herning (maj 2012) og nu den manglende sikker-
hed på Banedanmarks arbejdspladser, som Fagbladet har afsløret, og som
har stået på igennem længere tid. Vil ministeren i den forbindelse tage skridt
til, at Banedanmark ”strammer op” i forhold til sin rolle og sit ansvar som stats-
lig virksomhed, herunder rollen som bygherre og arbejdsgiver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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